

ZENACON SPARKLING Mosaic Tile Cleaner

Product Description

- Specially formulated to remove stubborn dirt on mosaic tile surfaces.
- ♦ To produce a speedy chemical action that lifts out impregnated dirts, watermarks, rust stains, lush coating, carbon soots etc.
- ♦ Can remove mortar residues leaving on the treated stone surfaces.

Features

- ♦ Fast & deep penetrating action to provide a wide range of cleaning effect.
- ♦ It is not contain concentrate acids and will not influence the structure of the mansion.
- ♦ Safe in wide variety of dilutions and applies.
- ♦ Safe to use on most surfaces, such as floors, walls, swimming pools, building stonework cleaning, undersides of toilets, balconies, and has no damaging effect on surfaces of mosaic tile, concrete, stone and terrazzo.

Dilution Rate

For Medium dirt Cleaning : Dilute 1 part of Mosaic Tile Cleaner with 1 part of water.

Building Stonework & Wall Cleaning : Use SPARKLING Mosaic Tile Cleaner undiluted.

Applications

- (a) Wet the mosaic tile surface with water first.
- (b) Apply the Mosaic Tile Cleaner onto the surface and allow to stand for 3 minutes.
- (c) Scrub the surface with a plastic container. Then, brush the surface and rinse thoroughly with plenty of water and let dry.
- (d) For heavy duty or building stonework cleaning, please clean again or use undiluted is necessity.

Cautions

- (1) Moderate acid based cleaner must not be mixed with any alkaline cleaning and chloride compound.
- (2) Test by use a little surface areas. Protection should be made prior to carrying out cleaning job.
- (3) Always wear protective gloves in handling and suitable face protection. Do not take internally.
- (4) Avoid contact with the eyes or skins. In case of accidental contact, flush immediately with plenty of fresh water. Keep out of reach of children.
- (5) We can dilute cleaner in different ratios depending on our necessity.

Packaging

ZENACON SPARKLING Mosaic Tile Cleaner is available in 20-Litres plastic pail.

PLEASE CONTACT US WHEN YOU HAVE A CLEANING PROBLEM OR APPLICATION THAT NEED OUR ADVICE.





紙皮石清潔劑

產品特點

- ◇ 適用於清洗紙皮石及各種石磚表面污漬。
- ◆ 含有多種酸類、表面活性劑、潔淨去污劑等配方。
- ◆ 有效清除黏附於石質表面或隱藏之污漬、水垢、菁苔、碳積物、輕微銹漬及油污漬。

產品優點

- ◇ 具迅速渗透作用,因此能輕易地去除石面之污垢。
- ◇ 用後不會損害或腐蝕石磚表面及不會影響大廈結構。
- ◇ 本品在任何情況下均呈穩定性,極容易溶解於水中。

稀釋比例

中等污漬清潔 : 先將 1 份快閃亮紙皮石清潔劑用水稀釋在 1 份清水中使用。

外牆清洗工程清洗 : 無需稀釋,可直接使用快閃亮紙皮石清潔劑。

使用方法

- 2. 將紙皮石清潔劑用塑膠容器或油掃均勻地弄於要清洗之表面上,然後用刷洗刷表面上的污 清。
- 3. 完成洗刷後待紙皮石清潔劑在污漬上滲透約3分鐘。
- 4. 可使用臨時已安裝之膠網喉及射咀頭噴出大量清水,徹底清洗石面污漬便可。
- 5. 如石面上還有頑固污潰未能清洗至達標,可重覆以上工序再洗一次。

注意事項

- 1. 本品是一種中性清潔劑,不可與任何鹼性清潔劑及漂白水混合使用。
- 2. 使用前應以小面積角落測試,以確定適用該類石面、玻璃及鋁窗。
- 3. 本品可與任何比例之水混和,稀釋比例視乎要清洗表面之污漬嚴重情況而增加或減少。
- 4. 本品不可內服,勿讓兒童接觸。使用時必須戴膠手套及護面眼罩。
- 5. 避免接觸皮膚及眼睛,若觸及應立即用大量清水沖洗。

產品包裝

快閃亮

紙皮石清潔劑之包裝為 20 公升膠桶裝。

Specialty Cleansing and Maintenance Products 專業提供特效清潔保養劑產品 Cleansing Product Specialist